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GLAVNI STROKOVNI SVET             Ljubljana, 9. januarja 2024 
 
 

 
ZAPISNIK 

 
 
29. redne seje Glavnega strokovnega sveta Slovenskega zdravniškega društva (GSS SZD), ki je 
potekala v sejni sobi SZD in v obliki videokonference v torek, 9. januarja 2024. 
 
Fizična in virtualna prisotnost članov je razvidna iz seznama sodelujočih in prijavljenih preko 
aplikacije Zoom za sočasno sodelovanje prek računalniških ekranov ter je sestavni del 
zapisnika. 
 
Sodelujoči so soglasno sprejeli naslednji predlagani 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 28. redne seje GSS SZD (poročevalka: M. Šoštarič). 
2. Obravnava prošnje Slovenskega združenja za klinično prehrano (poročevalka: M. Blaž 

Kovač). 
3. Pobuda za ustanovitev Strokovnega sveta za klinično prehrano (poročevalka: M. 

Šoštarič). 
4. Razpršenost obravnav posameznega bolnika (poročevalec: R. Komadina). 
5. Telefonska medicina po kovidnem obdobju (poročevalec: R. Komadina). 
6. Pobuda za posodobitev Pravilnika o ugotavljanju možganske smrti (poročevalec: B. 

Koritnik). 
7. Predlog za izdajo diplom za posebno znanje s področja medicinskega izvedenstva in 

zavarovalniške medicine (poročevalka: M. Šoštarič). 
8. Imenovanje novih predstavnikov UEMS (poročevalka: M. Šoštarič). 
9. Razno. 

             
 
 

Ad 1: Potrditev zapisnika 28. redne seje GSS SZD 
 
Na vsebino zapisnika 28. redne seje GSS SZD, ki je potekala v torek, 14. novembra 2023, 
prisotni niso imeli pripomb, zato je bil zapisnik soglasno sprejet. 
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SKLEP 1:  

Člani GSS SZD soglasno potrdijo zapisnik 28. redne seje GSS SZD. 

 
 
Ad 2: Obravnava prošnje Slovenskega združenja za klinično prehrano (poročevalka: M. Blaž 
Kovač) 
Dr. Milena Blaž Kovač prisotne seznani, da smo v zadnjih letih priča izjemnemu razvoju 
področja stroke klinične prehrane in da bi strokovno telo v okviru SZD pripomoglo k razvoju 
strokovnih vsebin na tem področju. Omeni, da je bil RSK za klinično prehrano že ustanovljen 
in da je pomembno, da se znanja s področja klinične prehrane ovrednotijo ter da so tisti, ki jih 
širijo za to tudi usposobljeni.  
S tem razlogom predlaga ustanovitev strokovnega združenja za klinično prehrano znotraj 
Slovenskega zdravniškega društva, ki bi skrbelo za multidisciplinaren razvoj stroke klinične 
prehrane. 
Združenje bi postalo polnopravni član SZD, pri čemer bi interdisciplinarno povezovali 
strokovnjake iz različnih kliničnih strok. 
Izobraževanja sicer že potekajo in so namenjena predvsem primarnemu nivoju, zanje je velik 
interes, prav tako se je pokazal tudi interes za podiplomske vsebine. 
Prof. dr. Radko Komadina pove, da podpira ustanovitev Združenja za klinično prehrano. 
Predlagalci ustanovitve Združenja za klinično prehrano pa morajo pripraviti statut Združenja, 
ki ga pregleda prim. Cevc. 
Prof. dr. Zlatko Fras izpostavi vprašanje članstva nezdravnikov v strokovnih telesih SZD. 
Nezdravniki so lahko člani v strokovnih telesih SZD, nimajo pa volilne pravice in ne morejo biti 
funkcionarji v strokovnih telesih SZD. 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič izpostavi vprašanje plačevanja članarine nezdravnikov, ki so 
vključeni v strokovna telesa SZD, na kar prisotni nimajo odgovora, zato bo odgovor na 
vprašanje posredovan na naslednji seji GSS. 
 
 

SKLEP 2: GSS SZD spodbuja ustanovitev Združenja za klinično prehrano kot polnopravnega 
člana SZD. Na naslednji seji prisotne seznanimo s plačevanjem članarine nezdravnikov, ki so 
včlanjeni v strokovna telesa SZD.  

 
Ad 3: Pobuda za ustanovitev Strokovnega sveta za klinično prehrano (poročevalka: M. 
Šoštarič) 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič prisotne seznani s pobudo po ustanovitvi Strokovnega sveta za 
klinično prehrano in pove, da je ustanovitev Strokovnega sveta mogoča šele po ustanovitvi 
Združenja za klinično prehrano. Slovensko zdravniško društvo je prejelo tudi predlog za člane 
strokovnega sveta: Luka Puzigaća, Andreja Ocepek, dr. Erik Brecelj, izr. prof. dr. Nada Rotovnik 
Kozjek, assist. dr. Milena Blaž Kovač, prof. dr. Nataša Bratina. 
Z namenom večje interdisciplinarnosti Slovensko zdravniško društvo predlaga, da bi bila 
članica Strokovnega sveta tudi prim. asist. Mojca Gabrijelčič, s čimer se dr. Milena Blaž Kovač 
strinja. 
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Prof. dr. Fras opozori, da so lahko člani strokovnih svetov le specialisti, zato je potrebno 
predlagati drugega člana s področja radioterapije, saj je Luka Puzigaća trenutno še 
specializant. 
 

SKLEP 3: Strokovni svet za klinično prehrano se bo ustanovil po ustanovitvi Združenja za 
klinično prehrano. Za področje radioterapije je potrebno predlagati novega člana. Ostali 
člani Strokovnega sveta za klinično prehrano so: Andreja Ocepek, dr. Erik Brecelj, izr. prof. 
dr. Nada Rotovnik Kozjek, assist. dr. Milena Blaž Kovač, prof. dr. Nataša Bratina in prim. 
asist. Mojca Gabrijelčič. 

 
Ad 4 in ad 5:  Razpršenost obravnav posameznega bolnika in telefonska medicina po 
kovidnem obdobju (poročevalec: R. Komadina) 
Prof. dr. Radko Komadina prosi za obravnavo obeh točk naenkrat, saj obravnavata podobno 
tematiko, ki se je pojavila v času epidemije in po epidemiji. Izpostavi problematiko, da so v 
kovidnem in postkovidnem obdobju nekateri urgentni centri začeli delovati kot zdravstveni 
domovi ter da IPP postaja enota za tiste bolnike, ki nimajo osebnega zdravnika ali pa do njega 
ne pridejo. Zato pri istem bolniku prihaja do nepotrebnih ponavljajočih se preiskav. 
Prav tako se je v kovidnem in postkovidnem obdobju na primarni ravni pojavila praksa 
telefonske medicine. Podatki kažejo, da je bila v zadnjih 2,5 let več kot polovica napotnic, 
izdanih na daljavo, pri čemer se postavlja vprašanje varnosti bolnika. Zato se morajo zdravniki 
odločiti, kako bodo reševali problematiko, ki se je pojavila s telefonsko medicino, saj ima le-
ta nekatere prednosti, v nekaterih primerih pa je za bolnike nevarna. 
Prof. dr. Radko Komadina prisotne seznani z idejo o organizaciji strokovne konference 
skupaj s Slovensko medicinsko akademijo in Zdravniško zbornico Slovenije, na kateri bi 
izpostavili obravnavo bolnikov po telefonu ali s pomočjo drugih medijev na daljavo kot 
neopredeljeno varnostno tveganje in problematiko razpršenosti obravnave posameznega 
bolnika. Nanjo bi povabili tudi direktorico ZZZS doc. dr. Tatjano Mlakar. Prisotne vpraša, ali 
se strinjajo z omenjeno problematiko in organizacijo strokovnega srečanja zaprtega tipa na 
ti dve temi in jih povabi k udeležbi na srečanju. Prisotni izrazijo podporo in pohvalo za 
organizacijo tovrstnega srečanja. 
 

SKLEP 4, SKLEP 5: GSS bo zastopal SZD na konferenci na temo razpršene obravnave bolnikov 
in uporabe telefonske medicine v postkovidnem obdobju.  

 
Ad 6:  Pobuda za posodobitev Pravilnika o ugotavljanju možganske smrti (poročevalec: B. 
Koritnik) 
Doc. dr. Blaž Koritnik prisotne seznani, da se Pravilnik o ugotavljanju možganske smrti ni 
posodobil že od leta 2001, čeprav je bilo to področje v tem času še v razvoju in mednarodni 
konsenz še ne obstaja.  
S tem razlogom izrazi prošnjo, da bi GSS SZD poslal pobudo na Ministrstvo za zdravje, da 
sprožijo postopek za prenovo Pravilnika o ugotavljanju možganske smrti in ustanovijo delovno 
skupino, ki bi se tega lotila. 
Prisotni se strinjajo, da GSS SZD posreduje tovrstno pobudo na Ministrstvo za zdravje. 
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SKLEP 6: GSS SZD bo na Ministrstvo za zdravje posredoval pobudo za postopek prenove 
Pravilnika o ugotavljanju možganske smrti in ustanovitvi delovne skupine, ki bi se lotila 
izdelave pravilnika. 

 
 
Ad 7:  Predlog za izdajo diplom za posebno znanje s področja medicinskega izvedenstva in 
zavarovalniške medicine (poročevalka: M. Šoštarič) 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič prisotne seznani, da je SZD s strani Sekcije za medicinsko 
izvedenstvo in zavarovalniško medicino SZD izdal dopis za izdajo diplom SZD ob zaključku 
drugega izobraževanja posebnih znanj za področje medicinskega izvedenstva in 
zavarovalniške medicine, kar je že ustaljena praksa. 
 

SKLEP 7: Na seji je bil obravnavan in potrjen predlog za dodelitev diplom za posebno znanje 
s področja medicinskega izvedenstva in zavarovalniške medicine kandidatom, ki so uspešno 
opravili zaključni izpit in izpolnjujejo vse pogoje za dodelitev diplome. Diplomo za posebno 
znanje s področja medicinskega izvedenstva in zavarovalniške medicine prejmejo Andreja 
Stušek, dr. med., Annemary Kotnik, dr. med., Bernarda Halužan Podhraški, dr. med., Biljana 
Nikolova Stoilova, dr. med., Biljana Marić Kovačević, dr. med., Branka Mrvalj Rajterič, dr. 
med., Isabelle Claudine Laurent Querrioux, dr. med., Katarina Skubec Moćić, dr. med., 
Mario Bartolac, dr. med., Marjeta Kladnik Jene, dr. med., asist. Matej Svetec, dr. med., 
Mateja Krivograd Verhnjak, dr. dent. med., Mirjana Petrovič, dr. dent. med., Mojca Pibernik 
Sušin, dr. med., asist. Nadja Alikadić, dr. med., Pija Jober Lozej, dr. med., Renata Mihič 
Završnik, dr. med., prof. dr. Tadej Strojnik, dr. med., Taja Dular Potočar, dr. dent. med. 
Anita Strmljan, mag. farm. in mag. Jožica Ederm, dipl. m. s.,  prejmeta le potrdilo o udeležbi 
in uspešno opravljenem izpitu.  

 
Ad 8: Imenovanje novih predstavnikov UEMS (poročevalka: M. Šoštarič) 
Izr. prof. dr. Maja Šoštarič prisotne seznani, da so s strani Združenja za žilne bolezni podali 
pobudo za obnovitev zastopstva prof. dr. Matiju Kozaku kot predstavniku SZD v UEMS, s strani 
Združenja za patologijo pa so za predstavnico SZD v UEMS ponovno predlagali doc. dr. Jero 
Jeruc, s čimer se prisotni strinjajo.  
 

SKLEP 8: S strani SZD je predstavnik za žilno medicino v UEMS prof. dr. Matija Kozak za 
patologijo pa doc. dr. Jera Jeruc. 

 
 
 
 
Zapisala:      Predsednica GSS SZD:   
Ula Ukmar                            izr. prof. dr. Maja Šoštarič, dr. med. 
 

 
Predsednik SZD: 

       prof. dr. Radko Komadina, dr. med. 
 


